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Dnr: 24KS106 
Datum: 2025-03-12 
 

Ben Dhrif 
bendhrif@gmail.com  

 

Svar på medborgarförslag angående beläggning på torget 
Hej Ben,  

Du har lämnat in ett medborgarförslag angående beläggning på torget i Askersund. Du framför i ditt 
förslag att det är svårt att ta sig fram på torget med rullator och rullstol och föreslår att torget beläggs 
med betongsten istället för nuvarande kullerstensbeläggning. 

Centrala Askersund är av riksintresse för kulturmiljö. Det finns en lång historik kring torget och det 
torg vi ser idag är det tredje torget på plats. De två andra torgen ligger under. De gångar av granitsten 
som finns är tänkta att öka tillgängligheten. Vi kan konstatera att det under den gångna säsongen har 
varit grus kvar på granitgångarna som skulle ha tagits bort i våras. Det har försvårat tillgängligheten 
och framkomligheten på torget. Vi kommer extra kontrollera att gruset på granitgångarna tas bort i 
samband med övrig grusupptagning efter halkbekämpning.  

I övrigt har vi som ambition att inom några år justera kullerstensytan, alternativt byta den till annat 
stenmaterial. Dock har vi inte för avsikt att belägga torget med betongsten då det på skulle påverka 
våra kulturhistoriska värden på ett icke önskvärt sätt. 

Vi är tacksamma för alla förslag på hur vi kan förbättra våra verksamheter.  

 

Med vänliga hälsningar,  

 

__________________________________ 

Caroline Dieker (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
Askersunds kommun 
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